淡江大學蘭陽校園107學年度寒假學生住宿申請表
Dormitory Application Form For Winter Vacation of Fall semester, 2018
日期Date：   年(Y)   月(M)   日(D)
	系   級

Dept.& Grade
	
	姓  名

Name
	
	學  號

Student ID 
	

	館    別

Dormitory 
	□建軒一館Chien Hsuan First Hall    □文苑一館Wen-Yuan First Hall

	住宿原因

Accommodation reason
	

	行動電話

Cell phone
	
	核定寢室

Assigned new room number
	


註Note：
1. 依據101年8月16日學住字第1010000036號簽辦理，每人每日收費91元（住宿費85元、網路費6元）計33天，收費共計NT$3,003，冷氣空調費另計(以購買儲值卡者可繼續沿用)請洽CL312辦公室住宿輔導員黃瑋鈞小姐開單，再至CL318辦公室出納陳玉芝小姐進行繳費；請於107年12月31日前完成繳費，由宿舍輔導員安排住宿寢室。
The charge for accommodation is NT$3,003 (Accommodation fees NT$85x33days and Internet fee NT$6x33days；the air conditioning fee is not include). Please fill out the application form in CL312 (Mrs.Huang), and then pay the fee in CL318 (Ms Chen) before Dec. 31, 2018and hand in the receipt to the dormitory counselor for the room booking.
2.寒假住宿編排為2人1間房，寢室由宿舍輔導員安排告知；入住時間，建軒一館、文苑一館於108年1月14日上午9時起，寒假申請住宿生請於2月15日搬回107學年度第2學期預定住宿之房間。
Shared room：2 persons in one room; the accommodation is arranged by dormitory counselors. Check-in date: 9am/Jan.14, 2019. The residents must move to the Spring_2019 new assigned room during Feb. 15.
3.學生寒假期間均不提供交通車，餐飲配合福利部門廠商開放時間，其餘均請自理，學校均不負責。
No school bus service and limited restaurant service is provided during winter vacation.

4.行政單位依平日正常上、下班，春節期間(108年2月1日至2月14日)，如遇緊急事件請撥打分機7119(中控室)轉知當日值班人員代為處理。

The winter vacation admin staff office hour is from 8am to 5pm. And the lunar new year holiday is from Feb.1to Feb.14. Please call ext,7119 (Central Control Room) for any emergency contact.

5.住宿業務洽詢電話：03-9873088分機7004、7005；傳真：03-9873066。
Dormitory contact no: 03-9873088 ext.7005/7006; fax:03-9873066
